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Selvitystyö jatkuu monitoimitilojen löytämiseksi.  
 
Katriina, Raili ja Paavo ovat käyneet kunnassa kartoittamassa Veikkolassa sijaitsevia tiloja ja 
selvittämässä ja materiaalia hakemassa Veikkolan väestön rakenteesta ja väestönkasvusta. 
Todettu että Veikkolassa väestön kasvu on suhteessa Kirkkonummen suurin 
  

- Kaasumetalli ei ole halukas vuokraamaan tilojansa, mutta voidaan yrittää järjestää vielä 
neuvottelutilaisuus asiasta.  

- Nykyinen parantolan monitoimitila on saanut purkutuomion 
- Eerikinkartanon suunnalla sijaitseva saunarakennus, 58 m2 puron rannassa saattaisi olla 

käyttökelpoinen kyläkonttoriksi. Käydään katsomassa tilaa (Katriina ja Heidi) 
- Mielenterveysseuran omistama Siskola-rakennus on vuokrattavana, mutta saattaa olla kallis. 
- Nykyiset kirjaston tilat tulee olemaan nuorisotoimen käytössä kirjaston siirtyessä uuteen tilaan. 

Kirjaston alakerrassa toimii nykyisin nuorisotoimi 2 krt / vko, tilat ovat kuitenkin tällä hetkellä 
vajaakäytössä.  

- Urheilukentän huoltorakennuksen hanketyöryhmään otettava yhteys, josko tulevasta 
rakennuksesta voisi saada viipaleen esim. 60 m2 nuorisotiloiksi ja 20 m2 kyläkonttoriksi. 

 
 

Kokouksessa pohdittiin seuraavia asioita: 
 

- Uusi rakennus on tarpeen, mikäli ei valmista tilaa löydy 
- Tilojen olisi oltava suhteellisen lähellä keskustaa, jotta nuoret tulisivat paikalle 
- Nuoret pitäisi itse saada pitämään tiloja, tämä opettaisi heille yritystoimintaa sekä vastuuta 
- Nuorisokahvilan pitämiseen voisi kouluttaa nuoria. 
- Tiloissa voisi olla nettikahvila, biljardipöytä, tikkataulu ym. Voisi olla myös erikseen alle 15 

vuotiaiden puoli sekä sitä vanhempien puoli. 
- Kunta olisi velvollinen luovuttamaan tontin ja rakennuksen tähän tärkeään nuorisotilakäyttöön, 

”nuoriin satsaaminen tänään säästää huomisenkin kuluja.” Nuorten tilanne on tällä hetkellä kuin 
räjähtävä pommi, nyt voimme vielä vaikuttaa siihen mihin suuntaan nuoremme lähtevät, mistä 
kiinnostuvat ja mitä alkavat myöhemminkin elämässään tekemään. 

- Yhteyden otto oman alueemme poliitikoihin tulee olemaan yksi työryhmämme tehtävä tästä 
eteenpäin 

- Yhteistyö VeVen kanssa, yhteydenotto myös kunnan nuorisotoimeen olisi nyt hyvä, että tiedetään 
mitä jo on olemassa ja suunnitteilla ja ettei tehdä päällekkäisiä asioita. 

- Ensi kesänä voitaisiin järjestää teltta nuorisotilaksi, tämä olisi eräänlainen kokeilukahvila, esim. 1 
viikon ajan. 

 
 
Seuraava monitoimitilakokous ke 23.2.05 klo 18.00 osoitteena: 
Heidi Selenius, Impivaarantie 2 B 1, puh. 040 750 5333 
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